

2025-04-14

Mötesanteckningar RAG-patologi

Datum	2025-04-14
Plats	Skype-möte
Närvarande	Malin Bodarve, Sofie Svensson, Stina Garvin, Hanna Arvidsson, Thorun Frennvall, Hans Olsson, Johanna Rundbäck

”Uppföljning” av frågor från förra mötet

1. Immunmaskin Jönköping: Upphandling är aktuell under året.
2. Molekylär patologi: Stina Garvin är adjungerad i Molekylär RAG. Det finns en del nyheter att berätta om och Stina kommer gärna i kontakt med patologer i regionen för att informera. Stina återkommer med förslag på tider till Kalmar och Jönköping.
3. SÖSR-gemensamt möte med kunskapsutbyte: För lång tid sedan fanns ”träffar/möten” i SÖSR med föreläsningar och diskussioner om samarbete. Det är något många saknar och skulle främja samarbetet inom SÖSR. *Hanna A och Liselotte är fortsatt ansvariga för denna ”punkt”.* Inget direkt nytt att rapportera. Förslagsvis bestäms tid för ett ”höstmöte” och vi alla hjälper till med att fylla det med innehåll. Hanna A bestämmer tid!
4. IT: Möjligheterna att dela digitala bilder/fall inom regionen har framförts som högprioriterat. En RFI är avklarad och nu vidtar arbetet med en upphandling. Detta måste dock ligga på IT-avdelningar på resp sjukhus med stöd från patologilaboratorierna
5. ST-Skola. Uppdatering av ST-skolaprogrammet finns och tills vidare planeras ett tillfälle varje termin med start i höst: Linköping ÖNH vecka 46-47, VT26 GI i Kalmar vecka 10. HT 26, mesenkymala tumörer i Linköping, vecka 46-47 och VT 27 prostata i Jönköping vecka 9-10.

Övrigt:

- 1. Undertecknad tog upp RAG:s oklara roll och avsaknad av besluts-/genomförande- rätt i de frågor vi "tror" att vi förväntas "ta tag i och lösa". Imorgon tisdag den 15/4 är det RPO medicinsk diagnostik, och då kan man (H Olsson) diskutera/fråga vad som gäller och om vilka förväntningar vi har på oss.**
- 2. Studierektorsfrågan i regionen: Johanna Rundbäck, Hanna Arvidsson och Hanna Kälvegren ska utreda/diskutera möjligheterna till en gemensam sammanhållande studierektor för patologi.**
- 3. Det vore bra med ett kort möte i maj för att se var vi står i vissa frågor och hur vi kan utveckla eller ska avveckla RAG. Återkommer med förslag om tid.**

Vid anteckningarna

Hans Olsson